

# Marathon-Busfahrplan 20. 10. 2024 – Marathon Bus schedule, 20<sup>th</sup> October, 2024

## Mit dem Bus nach Bad Ischl – by bus to Bad Ischl



### Liebe Marathonis!

Das Organisationsteam bietet allen Marathonis am Sonntag, dem 20. Oktober 2024 ein spezielles Bus-Service.

**Ideal-Variante 1:** Wir empfehlen den Marathonis, das Auto auf den Parkplätzen in Bad Ischl abzustellen, den Marathon zu absolvieren und nach der Veranstaltung mit dem im Startsäckchen befindlichen Busgutschein kostenlos nach Bad Ischl zurückzufahren.

**Variante 2:** Marathonis können vor dem Rennen um 8.00 Uhr von St. Wolfgang (UG Pacher-Haus) oder um 8.05 Uhr von Strobl (Busbahnhof) mit dem Bus in den Marathon-Startort Bad Ischl fahren.

Fahrplan Marathonbus – timetable	1	2	3	4	5	6
Michael-Pacher-Haus, St. Wolfgang	8.00 Uhr	13.30 Uhr	14.30 Uhr	15.30 Uhr	16.30 Uhr	17.30 Uhr
Busbahnhof Strobl   bus terminal Strobl	8.05 Uhr	13.35 Uhr	14.35 Uhr	15.35 Uhr	16.35 Uhr	17.35 Uhr
Bad Ischl (Startort   starting place)	8.20 Uhr	13.50 Uhr	14.50 Uhr	15.50 Uhr	16.50 Uhr	17.50 Uhr

### Dear marathon runners!

A special service is offered on the 20<sup>th</sup> October, 2024 for all marathon participants.

**Option 1:** We recommend, you leave your car in Bad Ischl and return after the marathon with the bus from St. Wolfgang. **Please note:** The last bus is waiting for the visitors of the Marathon winners ceremony.

**Option 2:** Marathon runners can use the bus service between the Pacher house in St. Wolfgang (8 a. m.) or Strobl (8.05 a. m.) and the Marathon start in Bad Ischl before or after the race. This single trip is included in your registration fee. The voucher for the bus journey between St. Wolfgang and Bad Ischl can be found in your starting package.

